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Notulen AVA IEX Group N.V. 2023 
 

Locatie   Beursplein 5, Amsterdam 
Aanvang  Woensdag 27 juni 2023 om 09:30u 
 
IEX Group N.V.:  

De heer P.P.F. de Vries  Voorzitter Raad van Commissarissen 
De heer G.P. Hettinga  Commissaris 
De heer P.T.B.M. van Sommeren  Commissaris 
De heer M. Termeer  Bestuurder 
De heer M.J. Pennekamp  
Mevrouw K. Damen  

Financieel directeur 
Operations manager en tevens notulist 

 

1. Opening en Mededelingen 

 
De voorzitter PPdV heet alle aanwezigen welkom en opent de vergadering om 09:41u. Er zijn 
voorafgaand aan deze vergadering een aantal aandeelhouders die middels proxy voting hun stem 
reeds hebben uitgebracht, deze worden meegenomen bij de desbetreffende stempunten. 
 

Ten aanzien van het formele gedeelte constateert de voorzitter dat de oproeping voor deze Algemene 
Vergadering van Aandeelhouders is geschied conform de wet- en regelgeving. Aandeelhouders 
hebben kennis kunnen nemen van de te behandelen onderwerpen. De agendastukken zijn beschikbaar 
ten kantore van de vennootschap en via www.iexgroup.nl, zodat deze vergadering bevoegd is tot het 
nemen van rechtsgeldige besluiten over de op de agenda vermelde onderwerpen. Er zijn geen 
voorstellen van aandeelhouders binnen gekomen. Op de registratiedatum 21 mei 2023 bestaat het 
geplaatste kapitaal uit 3.931.113 aandelen, met evenveel stemrechten.  
 

2. Jaarverslag 2022 

 

a) Verslag van het bestuur over het boekjaar 2022. 
De heer de Vries licht kort het verslag over 2022 toe. Het jaar is goed verlopen voor IEX. De 
jaarcijfers van IEX zijn juist en volledig, maar zijn niet gecontroleerd door een OOB accountant 
en er ontbreekt een OOB accountantsverklaring. 
Er waren in Nederland negen OOB accountantskantoren, maar na het vertrek van drie van hen 
rond 2018 zijn er nog maar zes over. Er zijn ongeveer tien beursfondsen die zonder OOB 
accountant zitten, waarbij de resterende zes OOB accountants niet bereid zijn de controle te 
doen.  
 
Een aan IEX gerelateerde vennootschap, namelijk Value8, heeft recent een buitenlandse OOB 
accountant in Portugal gecontracteerd. De Portugese OOB accountant werkt met Nederlandse 
accountants samen en dat heeft geleid tot een goedkeurende verklaring. Value8 voldoet 
daarmee aan de wettelijke verplichtingen. IEX heeft een verzoek gedaan bij de Portugese 
accountant en er is gesproken over het tekenen van een engagement letter. Na het tekenen van 
een engagement letter kan de controle van de jaarrekening van IEX plaatsvinden. 
 
De voorzitter verwijst naar het overzicht op pagina 9 van het jaarverslag. Daar is af te lezen dat 
IEX afgelopen jaar een gezonde omzetgroei van 14% het behaald, een stijging van de EBITDA, 
stijging van de EBIT en een stijging van de nettowinst naar 1 miljoen euro en dat is een forse 
stijging ten opzichte van het voorgaande jaar. 
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De heer Dekker vraagt naar de personele bezetting en of IEX aan voldoende goede krachten kan 
komen. Verder vraagt de heer Dekker of het lukt om een nieuwe hoofd Premium te vinden. 
Afsluitend vraagt hij of IEX ook voornemens is om een vrouwelijke commissaris aan te trekken. 
 
De heer Termeer geeft aan dat de arbeidsmarkt nog steeds complex is. Er is de afgelopen 
maanden veel tijd en energie gestopt in het aantrekken van personeel. Dit heeft er in 
geresulteerd dat de vacatures grotendeels zijn opgevuld op een vacature van redacteur na. Het 
doel is om dit niveau vast te houden. Ten aanzien van de tweede vraag is met de komst van 
Hildo Laman als Hoofd Beleggersdesk een belangrijke functie vervuld. 
 
De heer de Vries geeft een korte toelichting op de laatste vraag van de heer Dekker. De wens is 
om een vrouwelijke commissaris te benoemen. Het is daarbij niet nodig dat een van de 
bestaande commissarissen terugtreedt. 
 
De heer Stevense (van SRB) vraagt of het overleg met de Portugezen goed verloopt. Als tweede 
vraagt de heer Stevense welke investeringsmogelijkheden IEX op korte termijn ziet en of 
dividendbetaling mogelijk is. De heer Stevense vraagt naar het belang van AI. Als derde en 
afsluitende vraag, vraagt de heer Stevense naar het onroerend goed in Hongarije en of een 
verklaring kan worden gegeven over het verschil van de genoemde bedragen van 150k en 142k 
in het jaarverslag. 
 
De heer de Vries geeft aan dat het proces met de Portugese OOB accountant voor Value8 goed 
is verlopen en de controle is afgerond. IEX heeft gelijk daarna contact opgenomen en 
aangegeven dat zij graag de engagement letter ondertekenen en de jaarcijfers laten keuren. Dat 
gesprek loopt. Meerdere partijen op de Nederlandse markt zijn op zoek naar een OOB 
accountant.  
 
De heer Stevense vraagt hoe dit proces verlopen is. De heer Termeer geeft aan dat er contact is 
gelegd met CFA, dat het jaarverslag vertaald is naar het Engels en alle stukken naar CFA zijn 
gestuurd. De positieve ervaring van CFA met Value8 geeft IEX het vertrouwen. IEX heeft zes 
maanden de tijd om dit proces te doorlopen en het vertrouwen is er dat het binnen de zes 
maanden zal lukken. 
 
De heer Stevense vraagt naar de mogelijke BAVA. De heer de Vries geeft aan dat de Portugezen 
goed op de hoogte zijn van het bestaan van IEX en dat er voor hen veel informatie beschikbaar 
is. CFA heeft de jaarrekening van Value8 gecontroleerd en hierin zit het belang van IEX. Er komt 
een BAVA op het moment dat de jaarrekening gecontroleerd is en voorzien is van de 
controleverklaring van de accountant.  
 
De heer de Vries reageert ten aanzien van de tweede vraag van de heer Stevense dat investeren 
in sites in Duitsland en Frankrijk niet de ambitie van IEX is. Er zijn evenwel genoeg 
investeringsmogelijkheden op het gebied van de websites. Het ontwikkelen van betere 
producten staat op dit moment hoger op de kaart. 
 
De heer Termeer geeft als aanvulling aan dat dit jaar in België Premium content geïntroduceerd 
zal worden op de website Beursduivel.be. Dan is IEX niet alleen afhankelijk van advertentie-
inkomsten, maar straks ook van abonnee-inkomsten. Ten aanzien van de ontwikkelingen op AI 
geeft de heer Termeer aan dat er testen gedaan zijn met ChatGPT, maar inhoudelijk voldoet dit 
nog niet aan de criteria die IEX stelt aan de kwaliteit van de content. De data uit ChatGPT zijn 
vaak niet actueel, maar de manier waarop content gegenereerd wordt is interessant.  
 
De heer Pennekamp geeft aan dat het onroerend goed uit meerdere componenten bestaat. In 
2015 stonden zowel de onroerend goed in Meeuwen als het onroerend goed in Hongarije op de 
balans. Daartegenover stond een lening van Value8, waarbij er sprake was van enerzijds de 
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garantstelling door Value8 en anderzijds de aflossingsverplichting aan Value8. Daarnaast is het 
onroerend goed in het jaarverslag gewaardeerd als zijnde een vastgoedbelegging (verwachte 
opbrengstwaarde minus te maken kosten). Er was sprake van vervuiling in de grond en 
Hongarije is een moeilijk land om mee te schakelen. De laatste jaren is er meer tijd gestoken om 
tot een verkoop van het onroerend goed te komen. Er heeft een grondsanering plaats moeten 
vinden zodat de verkoop makkelijker zou zijn. Na verkoop heeft IEX gekeken naar de totale 
opbrengst en de totale kosten. IEX heeft de volledige lening aan Value8 afgelost. Een gedeelte 
van de verkoopopbrengst van het onroerend goed in Hongarije is gebruikt om het verlies van het 
onroerend goed in Meeuwen te compenseren en om alle bijkomende kosten te voldoen. 
 
De heer Stevense vraagt naar een verdere verklaring van deze gemaakt kosten. 
De heer Pennekamp geeft aan dat dit gaat om makelaarskosten, saneringskosten, 
schoonmaakkosten, belastingen en dergelijke. Deze kosten zijn allemaal in mindering gebracht 
op de verkoopwaarde. De saneringskosten zijn de grootste kostenpost geweest. 
De heer de Vries geeft aan erg blij te zijn met de verkoop, omdat dit langer had kunnen duren en 
dan zouden we langer bezig zijn met het beheer van het onroerend goed. Uiteindelijk is er toch 
een redelijk goede koper gevonden en een goed bod gekomen. 
 
De heer Jorna (namens de VEB) geeft aan dat het voor IEX een succesvol jaar is geweest en 
geeft complimenten voor wat er het afgelopen jaar bereikt is. De heer Jorna vraagt waar nu de 
grootste groei voor IEX in zit en wat de visie van IEX is voor de toekomst. Vervolgens vraagt de 
heer Jorna naar het aantal betalende abonnees en naar de verdeling van de drie soorten 
abonnementen. De heer Jorna vraagt zich af of abonnees met duurdere abonnementen ook 
langer blijven. Als derde vraag, vraagt de heer Jorna om een toelichting van de rechtszaak waar 
de aandelen A voor aandelen B omgewisseld zijn. 
 
De heer Termeer geeft aan dat IEX ambitieus is en wat betreft de visie voor de toekomst zich 
vooral richt op de ontwikkeling en vernieuwing van de huidige 16 platformen. Er wordt aan 
gewerkt om meer mobile compatible content te maken. Daarnaast is er groei mogelijk in België 
en gaat rond de zomer de bèta versie van Beursduivel.be live. Er is tevens potentie om in België 
een Beleggersdag, Gouden Stier of een eventuele samenwerking met Lynx op te starten. De 
exacte verdeling tussen de verschillende abonnement soorten is te gedetailleerd om mee naar 
buiten te treden, omdat dit concurrentiegevoelige informatie betreft. De ambitie is om te groeien 
en dus het aantal abonnees te verhogen. Als laatste geeft de heer Termeer aan dat abonnees 
die het magazine ontvangen, vaak de voorkeur voor het lezen op papier hebben en dat dit vaak 
oudere en trouwere abonnees zijn. Maar ook dat de meeste van hen toch ook regelmatig IEX.nl 
bezoeken. 
 
Op een vraag over de juridische procedure waarbij IEX betrokken was, geeft de heer de Vries 
aan dat er inderdaad een aantal keer een zitting heeft plaatsgevonden zonder positieve uitslag 
voor IEX. IEX was van mening dat, wanneer iemand fysieke certificaten aanbiedt, deze persoon 
ook moet aantonen dat deze gekocht en fiscaal aangegeven zijn. Dit om witwassen te 
voorkomen. De rechter heeft besloten dat die stukken omgezet moesten worden en dat het 
beschikbaar gestelde dividend uitbetaald moest worden. De genoemde bedragen kloppen. 
 
De heer Jorna vraagt wie de omzetting van deze aandelen gedaan heeft.  
De heer de Vries aangeeft dat Value8 daar de bemiddelende rol in heeft gespeeld.  
De heer Termeer vult aan dat IEX toentertijd tijdelijk geen listing agent had en dat dat de reden 
is geweest dat Value8 hierbij geholpen heeft. 
 
De heer Brinkman stelt voor om cursussen te organiseren met de kennis die IEX heeft, en om 
daar vervolgens abonnementen bij te verkopen. 
De heer Termeer geeft aan al samen te werken met Beleggingsinstituut en Beleggersacademy, 
die heel goed in educatie zijn. In september komt er waarschijnlijk een nieuwe samenwerking en 
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training waarbij IEX marketing inhoudelijk helpt. Er wordt gekeken om een training te 
combineren met de verkoop van een abonnement.  
 
De heer Groen vraagt naar de snelheid en de hoogte van de aflossing is. Een tweede vraag is 
hoe de trend is in het aantal bezoekers bij beursduivel.be en of er voldoende potentie zit in het 
aantal bezoekers en is IEX bekend met het SeekingAlpha model? Een derde vraag is of de 
Beleggersdag positief bijdraagt aan de EBITDA. 
 
De heer de Vries geeft antwoord op de laatste vraag. De Beleggersdag heeft een positieve 
uitkomst op de EBITDA, maar als je kijkt naar de bijdrage van het personeel en deze doorrekend 
is het moeilijk hier rendement precies te berekenen. Het is een mooie dag om nieuwe beleggers 
te benaderen en nieuwe abonnees te werven. 
 
De heer Pennekamp geeft aan dat er twee keer een obligatielening uitgegeven is. Beide leningen 
hadden een looptijd van vijf jaar, maar gezien de kastroom ontwikkeling en de rente is er 
besloten om lening 1 eerder af te lossen (1 jaar eerder aflossen, lening 2,5 miljoen). Er zijn nog 
geen concrete afspraken gemaakt over verdere aflossing van lening 2. 
 
De heer Termeer geeft aan dat de focus ligt op waar de omzet vandaan komt, denk aan het 
aantal bezoekers, abonnementen, kliks, etc. Daarbij is Beursduivel het grootste platform voor 
Beleggers in België na De Tijd. Onderdeel van de IEX Group strategie is om vooral stappen te 
zetten met de ontwikkeling van de huidige platformen omdat deze mobile nog beter responsive 
kunnen zijn. Het bereik van Beursduivel is stabiel. De markt in België is vrij overzichtelijk, dus er 
ligt groot potentieel om daar te groeien. Wat betreft de vraag over het SeekingAlpha model 
heeft IEX daar het forum voor. Leden mogen hier hun kennis en informatie delen. Vooralsnog 
ligt de focus op de premium content van onze analisten, zowel technisch als fundamenteel. In 
de toekomst is het wel mogelijk dat we bepaalde nieuwe verdienmodellen gaan onderzoeken. 
De heer Termeer geeft aan dat het forum Guruwatch van IEX mogelijk een plek is waar in de 
toekomst Gurus aangetrokken kunnen worden.  
 
De heer de Vries vult aan over SeekingAlpha en over het forum. De Amerikaanse markt is heel 
groot en daar wordt veel tijd aan beleggen besteed. Hier is dat anders: het is een kleinere markt 
en een relatief klein aantal mensen die je op een professionele manier kunt benaderen. Het kost 
veel werk om dan gemiddelde content tot goede content te krijgen en onze focus is nu om de 
content zo goed mogelijk te krijgen. De boodschap is nu dat particuliere beleggers bij IEX voor 
een hele goede prijs professionele content kunnen krijgen. 
 
De voorzitter vraagt of er mensen vragen willen stellen voor de tweede ronde. 
 
De heer Stevense vraagt naar de verhouding tussen print en digitale abonnees. De heer de Vries 
geeft aan dat dit bijna dezelfde vraag als de heer Jorna is. De heer Termeer geeft nog een korte 
toelichting dat 80% van de abonnees die het magazine ontvangt ook op de website komt. 
 
De heer Brinkman geeft aan dat hij bij SeekingAlpha zoveel manipulatieve informatie ziet. 
De heer de Vries geeft aan dat er wel een bepaalde rangschikking in analisten zit.  
 
De heer Jorna vraagt wat de fiscale redenen waren waarom het onroerend goed niet aan Value8 
is overgedragen. De heer Pennekamp geeft een korte toelichting dat Hongarije weliswaar bij de 
EU hoort, maar het belastingstelsel hier losgekoppeld van is. Hierdoor dient bij overdracht van 
het pand belasting betaald te worden. 

 
b) Vaststelling jaarrekening 2022.* 
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De heer Stevense vraagt naar de investering in een nieuwe leaseauto. 
De heer Pennekamp geeft een korte toelichting. Volgens de IRFS 16 verslaggevingsregels is IEX 
verplicht, wanneer er verplichting aangegaan wordt in de zin van lease of huur, dat dit gezien 
moet worden als de aanschaf van de auto. Kleine bedrijven kunnen dit wel direct in de kosten 
boeken, maar als beursgenoteerd bedrijf moet dit op de balans staan. 
 
De heer Jorna vraagt hoe IEX zich beveiligt tegen cybercriminaliteit. Een tweede vraag gaat over 
de kosten van de ontwikkeling van de website en of het een idee is om deze kosten uit te 
smeren. De laatste vraag die de heer Jorna stelt is of de aanzienlijk hoge salariskostenstijging 
van 2022 ten opzichte van 2023 te verklaren is. 
De heer Termeer licht toe dat IEX daar dagelijks mee bezig is. IEX gaat vertrouwelijk om met het 
delen van data volgens de AVG richtlijnen. De IT structuur is zo ingericht om cybercriminaliteit 
tegen te gaan. Bepaalde verbindingen zijn beperkt toegankelijk. IEX treft veel maatregelen, maar 
het is niet 100% tegen te gaan. 
 
De heer de Vries geeft een toelichting op de kostenstijging en het uitsmeren van kosten. De 
kosten op het gebied van website ontwikkelingen worden op dit moment niet geactiveerd omdat 
het niet over grote bedragen gaat. De heer Pennekamp verklaart dat bij de doorontwikkeling van 
de websites, ontwikkelkosten komen kijken. De ontwikkeling hiervan is in house, namelijk Trilab 
een onderdeel van IEX Group. 
 
De heer de Vries geeft een korte toelichting op de laatste vraag van de heer Jorna met 
betrekking tot salariskosten. Bij deze salariskostenstijging is een inflatie meegenomen. 
De heer Pennekamp vult aan dat er een collectieve pensioenregeling is ingevoerd in 2022. Deze 
hogere kosten zijn tevens te verklaren door buitengewone stijgingen van normale kosten, zoals 
de verhoogde energierekeningen. 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.538 Voor 
1.242 Tegen 

224 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 99,95% van de stemmen. 
 
De heer Jorna motiveert zijn tegenstem door te wijzen op het ontbreken van een goedgekeurde 
jaarrekening door een OOB accountant. 
 

c) Vaststelling van het huidige beloningsbeleid* 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.540 Voor 
1.420 Tegen 

44 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 99,94% van de stemmen. 
 

d) Adviserende stem over het beloningverslag.* 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.523 Voor 
1.437 Tegen 

44 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 99,94% van de stemmen. 

 
3. Decharge 
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a) Voorstel tot het verlenen van decharge aan het lid van Raad van Bestuur * 

De heer Jorna vraagt hoe er gedacht wordt over het streven naar meer diversiteit, maar ook een 
onafhankelijke RvC aangezien deze nu niet onafhankelijk is.  
De heer de Vries geeft een korte toelichting. Wij zijn heel blij als we een vrouwelijke kandidaat 
kunnen toevoegen. Iemand die veel weet van beleggen.  
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.754 Voor 
1.026 Tegen 

224 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 99,96% van de stemmen. 
 
De heer Jorna stemt op dezelfde grond als bij 2b tegen. 

 
b) Voorstel tot het verlenen van decharge aan de Raad van Commissarissen * 

 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.754 Voor 
1.026 Tegen 

224 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 99,96% van de stemmen. 
 
De heer Stevense wil graag de opmerking maken dat de Raad van Commissarissen in 2025 
zonder bestuur zit aangezien alle commissarissen op dezelfde datum aftreden. Het verzoek is 
daarom om een rooster van aftreden te ontvangen en geeft aan dat wanneer een commissaris 
aftreedt daar een vrouw zich verkiesbaar stelt. 
De heer de Vries geeft een korte toelichting dat er een rooster van aftreden opgesteld zal 
worden en naar verwachting een of twee commissarissen zich in 2025 herbenoemd tot 
commissaris. 

 

4. Dividendbeleid 

a) Dividendbeleid 
 
De heer Stevense vraagt of het dividendbeleid jaarlijks herzien kan worden. 
De heer de Vries geeft een korte toelichting. Het is nu aan de orde om dividend te passeren en 
de winst toe te voegen aan de reserves. Als het dividend herzien wordt, is de heer de Vries het 
eens met de heer Stevense dat dit jaarlijks gebeurt. De heer De Vries bedankt de heer Stevense 
voor zijn suggesties. 

 
b) Dividendvoorstel* 

 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.756 Voor 
0 Tegen 

1.248 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen met 100,00% van de stemmen. 

 

5. Uitgifte van aandelen  

a) Aanwijzing tot uitgifte van aandelen en toekenning van rechten op verwerven daarvan * 
 
De heer Jorna stelt de vraag of 20% noodzakelijk is, omdat standaard 10% gesteld is.  
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De heer de Vries geeft een korte toelichting. De VEB norm, waar de heer De Vries zelf voor 
gevochten heeft, is 10%+10%. Dat is samen 20%. Voor een relatief kleine vennootschap als 
IEX is dit goed en er worden verder geen uitspraken gedaan over de wijze waarop dat wordt 
uitgeoefend.  

 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.703 Voor 
1.257 Tegen 

44 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen/afgewezen met 99,95% van de stemmen. 
 

b) Aanwijzing tot het beperken of uitsluiten van voorkeursrechten * 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.294.715 Voor 
245 Tegen 

44 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen/afgewezen met 99,99% van de stemmen. 
 

6. Inkoop van aandelen 
Voorstel tot het verlenen van een machtiging aan het Bestuur tot het verwerven van aandelen in 
het kapitaal van de Vennootschap * 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.294.727 Voor 
233 Tegen 

44 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen/afgewezen met 99,99% van de stemmen. 
 

7. Machtiging benoeming accountant 

a) Voorstel om de Raad van Commissarissen te machtigen een accountant te benoemen voor de 
controle van het boekjaar 2022 * 
 
De heer de Vries begint met een korte omschrijving van de situatie. Normaal vraag je vijf 
accountants voor een gesprek en ontvang je van drie een offerte. Daar kan dan uit gekozen 
worden. Door het gebrek aan OOB accountants is het op dit moment onmogelijk om een 
dergelijk proces te doorlopen. 
 
De heer Jorna vraagt naar de gronden waarop IEX bezwaar heeft aangetekend op de  
aanzegging van het delisting proces van Euronext. Het lukt enkele nieuwe beursgenoteerde 
bedrijven wel om een OOB accountant te krijgen. 
 
De heer de Vries geeft een toelichting. Het is een maatschappelijk probleem. Er zijn kleine 
vennootschappen en er zijn goed en minder goed presterende vennootschappen die de 
afgelopen 41 jaar altijd een OOB accountant hebben gevonden. De oorzaak dat dit veranderd 
is, is dat er drie OOB accountants hun vergunning hebben ingeleverd en dus de aanbodzijde 
van OOB accountants flink verkleind is. Er is een structureel capaciteitsprobleem. Hebben IEX 
en Value8 hun  best gedaan om al die bedrijven te contacten? Het antwoord is ja. Alle  
Nederlandse OOB accountants zijn afgelopen jaar wederom allemaal benaderd, maar allen 
hebben geen capaciteit. Ondanks deze situatie gaan wij ons best doen om een OOB 
accountant te vinden voor IEX. Wat betreft de reactie op de delisting: Die is er nog niet, maar 
de wijze waarop Euronext zich opstelt mag wettelijk niet. Er staat nergens in de regels van 
Euronext dat je een OOB accountant nodig hebt.  
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De heer Stevense stelt dat vertegenwoordigers van aandeelhouders erachter moeten staan 
om een OOB accountant te contracteren. Hij heeft liever een Portugese accountant dan geen 
accountant. Het punt is dat de aandelen verhandelbaar moeten blijven, dus anders moeten wij 
naar de beurs in Brussel of Parijs.  
 
De heer de Vries reageert daarop. IEX heeft een andere route als oplossing en dat is de EU 
route. 
 

De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 
2.293.701 Voor 

235 Tegen 
1.068 Onthouding 

Hiermee wordt het stempunt aangenomen/afgewezen met 99,99% van de stemmen. 
 
De heer Jorna motiveert zijn tegenstem door te stellen dat de VEB geen blanco cheque geeft 
voor 2022. De heer de Vries vraagt de heer Jorna wat diens bezwaar is tegen Portugese 
accountants? De heer Jorna verklaart dat Portugese accountants qua omzet niet bij de top 50 
grootste kantoren van Nederland zouden behoren.  

 
b) Voorstel om de Raad van Commissarissen te machtigen een accountant te benoemen voor de 

controle van het boekjaar 2023 * 
 
De voorzitter brengt dit punt ter stemming: 

2.293.718 Voor 
235 Tegen 

1.068 Onthouding 
Hiermee wordt het stempunt aangenomen/afgewezen met 99,99% van de stemmen. 
 

De heer Jorna geeft aan geen blanco cheque te willen geven. 
 

8. Rondvraag 

 

De heer Brinkman doet de suggestie om tijdens de Beleggersdag een bord op te hangen met de tekst: 
We zoeken een vrouwelijke commissaris. De heer Termeer geeft aan dat het niet heel waarschijnlijk is 
dat IEX daar een geschikte kandidaat vindt. 
 
Er zijn geen vragen meer bij de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit om 11:45 uur de vergadering en dankt de aanwezige aandeelhouders voor hun 
deelname, hun vragen en hun betrokkenheid. 


